
Két párossal is Porecben!

Újabb kihívás  elé  néz  a  Ritmus Ase  csapata,  a  szokott  2  WD-s Peugeot  208 R2
helyett  egy Mitsubishi  EVO IX-el vesz részt  a Várkonyi Szabolcs-Csányi Botond
páros a november első hétvégéjén megrendezésre kerülő Porec Rallye-n. Mindjárt
„házon” belül is kap ellenfelet, hiszen a csapat támogatásával rajthoz álló, rutinos
Szilágyi Jani is az ellenfelek között lesz többek között, azonban rajtuk kívül még jó
páran indulnak hasonló technikával, sőt 3-4 R5-ös autó is várható a szokatlanul erős
hivatalos horvát idényzáron. 

Várkonyi Szabolcs:

Nagyon várom már,  hogy egy „igazi” versenyen is kipróbálhassam a Mitsubishit,
eddig egyszer murván, egyszer pedig a Szilveszter rallye-n mentem vele, amik „csak”
buliversenyek voltak. Persze ott is mindenki jól akar szerepelni, de mégis ez lesz az
első éles versenyem az autóval. Biztos fura lesz, hisz ahhoz képest, hogy 1991-ben
kezdtem versenyezni, eddig csak 2WD autókkal versenyeztem. Az eddigiek nagyon
tetszettek az autóval, most már teszteltem egyet Nyirádon és még fogok egyet kint
valahol.  Szerencsére lesz shakedown, így remélem, a versenyre már valamennyire
megszokom az autót.  Az autó gazdája, Hideg Krisztián nagyon sokat segít,  biztos
vagyok benne, hogy tökéletes beállításokkal kapom az autót, így legalább ezzel nem
kell foglalkoznom. Ez nagy segítség, pláne, hogy Krisztián már jól ismeri a horvát
körülményeket. A pályákat ismerem, így tényleg csak rajtam és Botondon múlik az
eredmény. Nem akarok jóslásokba bocsátkozni, még nem hivatalos a nevezési lista,
de  4-5  Mitsubishi  mellett  lesz  várhatóan  4-5  R5-ös  autó  is,  így  talán  az  idei  év
legkeményebb horvát bajnokija várható, bár Krisztián maga nem indul. Szeretnénk az
abszolút dobogóért küzdeni, az autó tudja, remélem, fel tudjuk venni a kesztyűt.

Csányi Botond: 
Ismét  egy  Horvát  bajnoki  futam.  2012-óta  szinte  folyamatosnak  mondható  a
szereplésem a horvát  bajnokságban. Szilágyi Jani  mellett  versenyeztem, ami most
azért is furcsa, mert az évadzáró futamon most a gyorsasági szakaszokon ellenfelek
leszünk. Várkonyi Szabival indulok egy Lancer EVO IX-cel. Még sosem mentünk
együtt  ilyen  autóval,  így  kíváncsian  várom  a  szakaszokat.  2010-óta  szinte
folyamatosan  Mitsubishivel  versenyeztem,  így  remélem  tudom  majd  segíteni
Szabolcs munkáját a már megszerzett tapasztalataimmal. Az autó, amellyel rajthoz
állunk, a Hideg Rally Team tulajdona, Ebben az évben Hideg Krisztián versenyzett
vele,  így úgy gondolom, hogy a technikai  háttér adott lesz ahhoz,  hogy a léehető
legjobb eredménnyel tudjunk versenyezni. Nagyon Szoros az őszi idén számomra,
Szeptember  óta  szinte  két  hetente  versenyen  vagyok.  Kassa  Rally,  Lettország,
Mecsek Rally, valamint a hétvégén Ózd Rallyn szerepeltem Klausz Kristóf mellett a
Ritmus  ASE  támogatásával,  így  úgy  gondolom,  hogy  rengeteg  tapasztalatot,  és
rengeteg  verseny  kilométert  tudtam begyűjteni.  Sok  versenyző  egy  évadban  nem
megy  annyit,  mint  én  két  hónap  alatt,  így  remélem,  hozzá  tudok  majd  rakni  az
évadzáró futamhoz. Terveink között szerepel még a Waldviertel Rally, és a Mikulás



Rally  is.  Nagyszerű  éven  vagyunk  túl,  nagyszerű  eredményekkel,  és  fantasztikus
élményekkel. Remélem a Poreci viadalon sem lesz másképp. A Pályákat ismerjük,
tavaly is mehettem itt, így tényleg izgatottan várjuk a versenyt.




